
ZÁPIS Č. 5/2023 

z veřejného zasedání zastupitelstva obce Skalice 
konaného v úterý 13. června 2023 od 18:00 hodin 

v objektu č.p. 132 ve Skalici (areál býv. Havlíkova statku) 
 

Přítomní zastupitelé:  7  (viz prezenční listina) 
Přítomní občané: (viz prezenční listina) 
 

Program: 

1) Zahájení. 

2) Jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu. 

3) Kontrola zápisu č. 4/2023 vč. souhrnu usnesení.  

4) Schválení účetní závěrky a výsledku hospodaření MŠ Číbuz za rok 2022. 

5) Schválení účetní závěrky a výsledku hospodaření obce za rok 2022. 

6) Závěrečný účet obce za rok 2022. 

7) Veřejná zakázka malého rozsahu – výměna svítidel. 

8) Diskuse. 

9) Závěr. 

  



Průběh jednání:  

1) Zahájení 

Starosta obce Milan Karpíšek, zahájil veřejné zasedání zastupitelstva v 18:00.  
Je přítomno 7 zastupitelů. Zastupitelstvo je usnášení schopné. Dále starosta seznámil 
přítomné s programem zasedání. Starosta požádal zastupitelstvo o schválení 
programu.  

Usnesení č. 5/1/2023 
Zastupitelstvo schvaluje program zasedání. 

Hlasovalo:  
pro – 7 
proti – 0  
zdržel se – 0  
 

2) Jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

Starosta jmenuje zapisovatelkou Zuzanu Kejřovou a ověřovateli zápisu  
Karla Pavliše a Milenu Noskovou. 

Zastupitelé berou informaci na vědomí. 
 

3) Kontrola zápisu č. 4/2023 vč. souhrnu usnesení  

Starosta Milan Karpíšek seznámil přítomné se zápisem č. 4/2023 a konstatoval, že 
nebyly doručeny žádné písemné připomínky a připomínky neuplatnil ani nikdo 
z přítomných.  

Usnesení č. 5/2/2023 

Zastupitelstvo schvaluje Zápis č. 4/2023, vč. souhrnu usnesení, bez připomínek. 

Hlasovalo:  
pro – 7 
proti – 0 
zdržel se – 0 
 

4) Účetní závěrka a výsledek hospodaření MŠ Číbuz za rok 2022. 

Účetní a správce rozpočtu, paní Martina Pultrová seznámila zastupitele s podklady 
účetní závěrky a výsledkem hospodaření MŠ Číbuz za rok 2022. V průběhu roku 2022 
proběhla jedna veřejnosprávní kontrola (průběžná za rok 2022), na jejíž základě nebyla 
doporučena žádná nápravná opatření. MŠ obdržela dotaci na přímé výdaje  
na vzdělávání v částce 3 810 133,00 Kč. Dotace i její čerpání je označeno ÚZ 33353,  
a byla vyčerpána v plné výši. Provozní dotace od zřizovatele je bez povinnosti 
finančního vypořádání a byla poskytnuta v celkové částce 800 000,00 Kč. Dále MŠ 
čerpala prostředky z dotace tzv. „Šablony“ označené ÚZ 33063 v částce 217 956,34 Kč. 
Celkové náklady dosáhly částky 5 140 046,61 Kč a výnosy částky 5 210 970,91 Kč. 
Výsledkem hospodaření je zisk 70 924,30 Kč. Paní účetní doporučuje převod celého 
zisku na účet 413 – Rezervní fond. 

 



Usnesení č. 5/3/2023  

Zastupitelé po projednání schvalují účetní závěrku Mateřské školy, Číbuz za rok 2022, 
vč. výsledku hospodaření bez připomínek a zároveň schvalují rozdělení výsledku 
hospodaření, tj. převod celého zisku ve výši 70 924,30 Kč na účet 413 Rezervní fond 
tvořený ze zlepšeného výsledku hospodaření. 

Hlasovalo:  
pro – 7 
proti – 0 
zdržel se – 0 
 

5) Účetní závěrka a výsledek hospodaření obce za rok 2022.  

Účetní a správce rozpočtu, paní Martina Pultrová seznámila zastupitele s podklady 
účetní závěrky a výsledkem hospodaření obce za rok 2022. V průběhu roku byly 
prováděny kontroly finančním a kontrolním výborem, průběžné a následné řídící 
kontroly a veřejnosprávní kontroly ve vlastní příspěvkové organizaci a u ostatních 
příjemců finančních podpor. Náklady dosáhly částky 9 858 735,98 Kč a výnosy 
13 609 182,94 Kč. Výsledkem hospodaření je zisk po zdanění v částce 3 750 446,96 Kč. 
Paní účetní doporučuje převod celého zisku na účet 432 – Výsledek hospodaření 
předcházejících účetních období. 

Usnesení č. 5/4/2023  

Zastupitelé po projednání schvalují účetní závěrku obce za rok 2022 včetně výsledku 
hospodaření, bez připomínek a zároveň schvalují rozdělení výsledku hospodaření, 
tj. převod celého zisku ve výši 3 750 446,96 Kč na účet 432 Výsledek hospodaření 
předcházejících účetních období.  

Hlasovalo:  
pro – 7 
proti – 0 
zdržel se – 0 

 

6) Závěrečný účet obce za rok 2022. 

Účetní a správce rozpočtu, paní Martina Pultrová seznámila zastupitele s návrhem 
závěrečného účtu obce za rok 2022, který byl zveřejněn od 23. 5. 2023 na úřední desce 
a na elektronické úřední desce v plném rozsahu. Obec hospodařila dle rozpočtu, který 
byl schválen jako vyrovnaný. Obec nevede žádnou hospodářskou činnost, tzn. že vše 
účtuje v hlavní činnosti. V průběhu roku bylo schváleno 6 rozpočtových opatření. 
Součástí závěrečného účtu je Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření obce. Dále 
jsou součástí závěrečného účtu účetní závěrky obce a příspěvkové organizace Mateřská 
škola, Číbuz, které byly projednány a schváleny v předchozích bodech tohoto zasedání 
zastupitelstva. Podklady k závěrečnému účtu obce byly zkontrolovány finančním i 
kontrolním výborem obce, které doporučují schválit závěrečný účet bez výhrad.   

Usnesení č. 5/5/2023  

Zastupitelé schvalují závěrečný účet obce za rok 2022 a jeho projednání je uzavřeno 
souhlasem s celoročním hospodařením, a to bez výhrad. 



Hlasovalo:  
pro – 7 
proti – 0 
zdržel se – 0 
 

7) Veřejná zakázka malého rozsahu – výměna svítidel.  

Starosta Milan Karpíšek informoval zastupitele a přítomné občany o zadání zakázky 
malého rozsahu na výměnu svítidel veřejného osvětlení v celé obci. Počátek této akce 
se připravoval již v minulém roce. Vytvářely se technické parametry svítidel, prováděl 
se průzkum trhu a oslovilo se několik firem, které nabídly nezávaznou cenovou 
nabídku. Stávající sodíková světla o příkonu převážně 70W budou vyměněná za 
úsporná ledková světla o výkonu 11W – 30W, která přinesou finanční úsporu za 
osvětlení. Jednotlivá světla se mohou i naprogramovat na snížený osvit v daném 
časovém úseku. Náklady na osvětlení v minulém roce 2022 činily 348 tisíc korun, nově 
jsou odhadnuty na 100 tisíc korun.  Očekáváme tedy poměrně velkou úsporu za 
náklady na elektrickou energií.  

Po krátké debatě starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

Usnesení č. 5/6/2023 

Zastupitelstvo schvaluje vypsání zakázky malého rozsahu – výměna svítidel a následný 
výběr dodavatele.  

Hlasovalo:  

pro – 7 
proti – 0 
zdržel se – 0 

 

 

8) Diskuse 

a) Starosta informoval zastupitele o podání žádosti o dotace na zpevnění plochy u 
MŠ Číbuz (příjezdová cesta a parkoviště). 

b) Kulturní akce – pivní slavnosti, konala se oslava 100 let od založení SDH Skalička. 

c) Pan Mgr. Kavalír informoval ohledně řízení povolení na demoliční výměr a stavební 
povolení na tři nové mosty. (Jeden most ve Skaličce, dva mosty ve Skalici.) Pan 
Koníř upozornil na nedodržování max. povoleného zatížení mostů. Nákladní auta 
jezdí i s nákladem 40 tun.  Pan Mgr. Kavalír vznesl dotaz na instalaci odpočívadel 
pro dravce. Zastupitel Karel Pavliš odpověděl, že budou v nejbližší době.  Pan 
zastupitel Mgr. Kavalír dále vznesl dotaz ohledně postupu ve věci splaškové 
kanalizace v obci. Následovala dlouhá debata, do které se zapojili občané. 
V současné době jsou pozastaveny projekční práce. Závěrem debaty bylo řečeno, 
že na veřejném zastupitelstvu konaném v měsíci září bude stanoven nejzazší 
termín o rozhodnutí dalšího postupu kanalizace, tj. volby systému kanalizace, 
termín pozvání projektanta na schůzku s občany, pokračování doprojektování. 
Předběžně se stanovil termín - konec roku 2023.    



d) Paní Nosková informovala o výletě pro seniory do Nových Hradů. 

e) Pan Koníř upozorňuje na nedostatečný úklid veřejného prostranství, úklid 
komunikací, na neposekané travnaté plochy. Navrhuje, aby se zastupitelstvo 
rozhodlo pro nákup profi komunální techniky. Dva zaměstnanci v současné době 
se stávající technikou nemůžou vše zvládnout.  

f) Pan Dora vznesl požadavek na prořezání lípové aleje mezi Skalicí a Číbuzí – drží se 
tam vosy a větve zasahují do komunikace. 

 

Zastupitelé berou informaci na vědomí. 

 

9) Závěr  

Starosta Milan Karpíšek ukončil zasedání ve 19:30 hodin. 

 

Zapsala: Zuzana Kejřová v.r.   Ověřovatelé zápisu:  Karel Pavliš 
          

Milena Nosková 
 
          
Starosta:  Milan Karpíšek  

Skalice 23. 6. 2023 


